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Protokół Nr  14/2017 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 24 października 2017 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg (ulic) 

w Białogardzie, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału miasta Białogard na okręgi wyborcze 

w wyborach do Rady Miejskiej Białogardu, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału miasta Białogard na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, 

d) w sprawie podwyższenia kwot kryteriów dochodowych uprawniających do wsparcia 

osób w ramach wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie 

dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020 oraz zasad 

zwrotu wydatków za świadczenia z tego programu, 

e) w sprawie wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania  

„Pomoc Miasta w zakresie dożywiania” na lata 2017 – 2020, 

f) w sprawie programu gospodarczego „Białogardzki program budowy boisk sportowych, 

placów zabaw i siłowni zewnętrznych na lata 2018-2019”,  

g)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard, 

h) w sprawie zmiany w składzie dodatkowych przedstawicieli Miasta Białogard 

w Zgromadzeniu Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. 
3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 
 

Ad 1 

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz porządek, 

głosując: za-4 (jednogłośnie).   

 

 

Ad 2 

 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

a) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg (ulic) 

w Białogardzie, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 
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Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału miasta Białogard na okręgi wyborcze 

w wyborach do Rady Miejskiej Białogardu, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta  

Sekretarz dodał, że pierwsze zasiedlą się na ul. Księżnej Zofii. 

 
 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału miasta Białogard na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 
 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

O godz. 14.08 przyszedł J.Andrysiak. W posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych. 

 

c) w sprawie podwyższenia kwot kryteriów dochodowych uprawniających do wsparcia 

osób w ramach wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie 

dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020 oraz zasad 

zwrotu wydatków za świadczenia z tego programu, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska  – pytała czy miasto będzie ponosiło z tego koszty? 

Sekretarz – odpowiedział, że to wiąże się z większym wkładem własnym. 

 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
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d) w sprawie wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania  

„Pomoc Miasta w zakresie dożywiania” na lata 2017 – 2020, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 

 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał czy będzie robiony wywiad środowiskowy? 

Sekretarz - odpowiedział, że tak. 

J.Klonowska  – pytała o 20% czego dotyczy? 

Sekretarz - odpowiedział, że to dotyczy ogółu uczniów. 

 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

 

 

e) w sprawie programu gospodarczego „Białogardzki program budowy boisk 

sportowych, placów zabaw i siłowni zewnętrznych na lata 2018-2019”,  

Przedstawił: Paweł Szyszlak, wnioskodawca 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał czy to nie powinno być w budżecie? 

P.Szyszlak – odpowiedział, że to jest dla mieszkańców. 

M.Siwek – stwierdził, że była poprawka dot. źródeł finansowania. Radny pytał czy aż tyle 

potrzebnych jest siłowni zewnętrznych? Proponował wykreślenie kilku siłowni i kwoty 

można zmienić na ok. 1 mln zł. 

P.Szyszlak – stwierdził, że można zmniejszyć ilość siłowni. 

J.Andrysiak – stwierdził, że powinni dzielić zamiary na możliwości, chciałby przeznaczyć 

jakieś środki na ul. Dąbrowszczaków ale brak jest środków. Radny pytał o ranking ul. 

Gryfitów za 600 tys. zł na pierwszym miejscu, dlaczego ta ulica? Dobrze byłoby doposażyć 

istniejące place zabaw, tj. wybrać dwa place i zrobić z prawdziwego zdarzenia np. na ul. 

Stamma i ul. Gryfitów. 

Sekretarz - wyjaśnił, że  w programie jest kilka lokalizacji dyskusyjnych, bo grunty są BSM 

np. na ul. Reymonta nie ma terenu na ten cel. 

M.Siwek – stwierdził, że ten projekt to niezły pomysł i po zmianach to będzie dobry materiał 

do dyskusji. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-2, przeciw-0 wstrzymało się-3. 

 

f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
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Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5  (jednogłośnie). 

 

h) w sprawie zmiany w składzie dodatkowych przedstawicieli Miasta Białogard 

w Zgromadzeniu Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. 

 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek  – zgłosił na kandydata radnego J.Andrysiaka. 

J.Andrysiak  – wyraził zgodę i wyłączył się z głosowania. 

  

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały z kandydatem J.Andrysiakiem, 

głosując: za-4  (jednogłośnie). 

 

Ad 3 

W sprawach  różnych głos zabrali: 

Burmistrz - poruszył sprawę realizacji boisk w mieście. 

M.Siwek – stwierdził, że potrzebne jest boisko na ul. Gryfitów. 

Burmistrz – wyjaśnił, że nie, bo rozmawiał z mieszkańcami, którzy  chcą tylko dwie bramki na 

trawie. Poza tym chcą przekazać teren będący w użytkowaniu wieczystym BSM. Burmistrz 

dodał, że tam można tanio zorganizować trawiaste boisko. 

J.Andrysiak – powiedział, że doinwestowałby stadion miejski. 

Burmistrz – stwierdził, że jest teren i można dofinansować na euroboisko. 

J.Klonowska – pytała o organizację ruchu na ul. Klonowej?  

Burmistrz – wyjaśnił, że projekt organizacji ruchu będzie zrobiony do końca roku. 

M.Siwek  – poruszył potrzebę realizacji parkingu na ul. Mickiewicza. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
00

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 
 

 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 
 


